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LaUdL instal·la panells
solars a Cappont i Agrònoms
Generaran el 18%de l’energia que consumeix ||LaUniversitat
vendrà l’electricitat per 5,5milions en 40 anys de vida útil

UNIVERSITATEQUIPAMENTS

� LLEIDA � El consell de govern de
la Universitat de Lleida (UdL)
va aprovar ahir un projecte per
col·locar cinc instal·lacions de
panells solars en edificis del
campus de Cappont (la bibli-
oteca i la Politècnica) i aAgrò-
noms amb un total de 3.110
metres quadrats. S’adjudicarà
a una empresa la construcció,
el manteniment i l’explotació
d’aquestes plantes per un ter-
mini de 15 anys i haurà de tin-
dre-les a punt per al pròxim 1
de desembre. La UdL vendrà
l’electricitat a un preu de 0,32
euros el quilowatt hora, com
ja s’ha pactat amb el Govern,
i espera obtindre uns ingres-
sos totals de 5,5 milions d’eu-
ros en 40 anys, que és el pe-
ríode de vida útil d’aquestes
instal·lacions, que generaran
un 18 per cent de l’energia que
consumeixi la Universitat. El
rector de la UdL, JoanViñas,
va destacar que aquesta ope-
ració no costarà diners a la
Universitat, sinó que suposa-

rà una font d’ingressos i per-
metrà que siguin “més ecolò-
gics”. S’ha fet un estudi previ
per elegir quins són els edifi-
cis més adequats per acollir els
panells.
D’altra banda, el consell de

govern de la Universitat tam-
bé va aprovar beques d’ajuda

perquè investigadors elaborin
la seua tesi i les convocatòries
de contractació de professors
(32 places) i de personal ad-
ministratiu (29). En tots dos
casos no es tracta d’ampliaci-
ons de plantilla, sinó de cobrir
vacants i places, en què ara hi
ha interins.

Una instal·lació de panells solars al sostre d’un edifici.

SEGRE

Imatge de la constitució de la comissió celebrada ahir.

MEDIAMBIENTENTITATS
AJUNTAMENT DE LLEIDA

� LLEIDA � La Paeria va consti-
tuir ahir la comissió ciutada-
na sobre l’any del riu Segre,
de la qual formen part enti-
tats, associacions, empreses
i institucions vinculades d’al-
guna manera amb el medi
ambient i el riu. L’objectiu,
segons va explicar l’alcalde,
Àngel Ros, és proposar acti-
vitats de millora i divulgació
sobre el riu, que va definir
com a “símbol” de la ciutat.
Ros va afegir que la Paeria
també està impulsant millo-
res en la canalització, en el

sanejament de les aigües i
amb l’adequació de la zona
per als piragüistes. Es crea-
ran diversos grups de treball
per promoure activitats de
millora, com definir el cabal
necessari per al riu, i també
lúdiques. Participen en
aquesta comissió el Centre
Excursionista, Ipcena, Egrell,
l’Ateneu, la Societat de Pes-
cadors, la FAV, les federaci-
ons de piragüisme, la junta
de sequiatge, la UdL, l’ACA,
la CHE,Aigües de Lleida i els
grups polítics municipals.

Comissió ciutadana per
millorar el riu Segre


